
 

 

 

VERSLAG COMMUNICATIERAAD 

12 APRIL 2012 

1 Goedkeuring vorig verslag 

Niet iedereen had de tijd om het verslag te lezen. 

Verder geen opmerkingen 

2 Opvolging 

2.1 Mobiliteitsplatform onder nieuwe formule 

Is betere formule 

Maar zijn we er wijzer van geworden? 

Alles wat daar werd gezegd, werd al eens gezegd op een andere keer. 

Je kon wel beter je mening geven. Het was socialer, gezelliger. 

Het verhaal van de burgemeester (visie …) was al gekend, niet veel nieuws verteld. 

Het waren nogal suggestieve vragen.  

Misschien kunnen we nu in snel tempo verder werken? 

Nu meningen inventariseren en duidelijk in kaart brengen welke groeperingen welke mening zijn toegedaan. 

Daarna voorleggen aan politiek die moet wegen en knopen doorhakken? 

Er werden beloftes gedaan over bijvoorbeeld de Noordboulevard (hij komt), maar die zijn nu veranderd (hij komt 

niet meer). Dat is niet serieus. Stad moet zich aan zijn beloftes houden. 

Nee, zegt Astrid Wittebolle, we leven in een democratie en dan kan een bestuur van gedachte veranderen. 

We zitten nog wat op onze honger wat betreft gegevens, wetenschappelijk onderzochte zaken, studies … 

Heeft het platform nog wel voldoende aanwezigen om representatief te zijn voor de bevolking? Gestart met veel 

volk, nu nog (maar) 21 deelnemers. 

Bedoeling was om dit ook terug te koppelen in een open vergadering. Wordt misschien tijd. 

Maar dan niet alles opnieuw herkauwen, want dat heeft ons gestoord aan de laatste bijeenkomst. 

Die open vergadering moet ook goed voorbereid worden. Zeker nog een vergadering voor nodig. 

Worden de plaatsvervangers ook uitgenodigd? Of wat zijn de afspraken hierrond?  

Na te vragen bij Mobiliteit. 

Moet Connect niet nog eens nadenken over de aanpak van dit platform? 

Samenvatting 

Methodiek goed aanvaard 

Nog concreter worden 

En daarna naar open vergadering gaan 

2.2 Lokerse Heide 

Pittige discussie over ramen van Fun – goede afspraken rond gemaakt nu. 

Voor andere panden met ramen wordt in huurcontract opgenomen dat die bestickerd moeten worden. 

Airco op de daken zullen moeten ingekapseld worden want staan nu in het zicht van de 

buurtbewoners. 

Over de aanplanting van de terreinen volgt nog een vergadering. Hier is nog wat mogelijk want 

Heeren heeft nog geen definitief plan opgemaakt. 
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Blijkbaar werd de poort in de draadafsluiting rond het pleintje vergeten. Die poort is nodig om bijvoorbeeld een 

springkasteel te kunnen leveren. 

Er is ook duidelijk uitgelegd hoe het komt dat bepaalde branchering toch aanwezig is terwijl dat niet paste binnen 

de vergunning. Heeren heeft hier maximaal gebruik gemaakt van de mogelijkheden van de wet.  

Mogen deze winkels wel op zondag open zijn? Houden die zich aan de wetgeving?  

Wat met mobiliteit? Het slibt nu zelfs op zaterdagvoormiddag dicht? 

Zo’n 10 jaar geleden had de stad een plan met een weg met aan beide zijde ventwegen. Daar was toen geen 

bereidheid voor bij AWV. 

Astrid beaamt dat dit bekeken moet worden, want heeft ook al signalen gekregen. 

Hier is toch op voorhand een studie over gemaakt? Wat stond hier in? 

Er komen ook verkeerslichten. Hiervoor moet ook een klein stukje voor onteigend worden. 

Voordeel: het is er nu wel veel veiliger. 

De bomen voor de Slachthuisstraat zijn op komst. 

3 Loechtenberg 

Goede opkomst. Zo’n 20 personen aanwezig. 

Twee problemen aan de orde.  

Op de gronden van De Ark wordt veel vuil waaronder autowrakken achtergelaten. Omdat dit geen openbaar 

domein is, kan de politie niet optreden. Onderzoeken van wie deze autowrakken zijn, is ook niet eenvoudig. De Ark 

zal ze laten verwijderen. 

De Ark wil hier gaan bouwen. Een deel van dat terrein moet dus openbaar domein worden. Voorstel is nu om deze 

overdracht sneller te laten verlopen zodat er ook controle mogelijk is en de stad al wat kan fatsoeneren. Er wordt 

ook bekeken of de mobiele camera van de politie een tijdje deze gronden in het oog houdt. De wijkagent heeft ook 

een overzicht gegeven van wat zij al hebben gedaan. 

Buurt is bereid om buurtcontract aan te gaan om zelf mee in te staan voor proper houden van de buurt. 

Het omnisportterrein aan de Vlamingenstraat zit in een soort kooi. Met de bal spelen daarin maakt lawaai. Een 

gezin uit de buurt heeft hier erg veel last van. Andere gezinnen hebben minder problemen. Dit wordt verklaard door 

het ‘klankkasteffect’. Een studiebureau zal hierrond metingen doen bij de buurtbewoners en voorstellen doen naar 

geluidsdemping. 

Laat op de avond komen ook volwassenen (25+) op het terrein die voor overlast zorgen (roepen …). 

Op 31 mei wordt er opnieuw samengezeten om het oneigenlijk gebruik te bespreken. Er zal ook bekeken worden of 

dat omnisportterrein daar kan blijven. Er is wel behoefte aan. 

4 Hellegat 

Samengezeten met buurtwerking die vragen had gesteld aan de ontwerper van de woningen van De Ark. Die 

aanpassingen zijn nu voorgesteld aan de buurtwerking.  

Nu zal er naar de buurt gegaan worden met deze plannen. Het wordt een concreet bezoek. Op het terrein zal met 

piketten en draad worden aangeduid waar de nieuwe woningen komen zodat iedereen de inplanting van deze 

woningen kan inschatten. Datum moet nog geprikt. 

Uitnodiging via buurtkrantje en bewonersbrief Stad Turnhout 

5 Koningin Astridlaan 

Bijeenkomst op 26 april in Sint-Jozefcollege. 

Plan wordt voorgesteld. 

Gaat over IBO (21 plaatsen) en enkele ‘starterswoningen’ – beperkte ontwikkeling 

Er is een goed contact met de directe buurman. 
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6 Schorvoortstraat 

Bijeenkomst volgende week, samen met schepen Eric Vos. 

Gaat over stoepen en herschikken van parkeren. 

In het verleden discussie: ligt de stoep voor je eigendom er voor de perceeleigenaar (hierdoor verhaalbelasting) of 

voor het algemeen belang? Nu komt ze er. Voor het algemeen belang. 

7 Goedkeuring Brownfieldconvenant 

Vroeger ging zo’n convenant enkel over sanering van gronden. 

Nu gaat het om een goede samenwerking met alle betrokken overheden zodat een en ander snel kan gaan zonder 

vertragingen op verschillende beleidsniveaus. 

Meer uitleg over brownfields op de website van OVAM. 

8 Varia 

Astrid over bloembakken/plantvakken Oude Vaartstraat 

Frezen staat nu ook concreet op de planning voor de zomer. Planten van de bomen gebeurt in het plantseizoen in 

het najaar. 

Vraag van de buurt: hoeveel parkeerplaatsen blijven er nu over? Er werd gezegd dat er drie bijkwamen maar op de 

schets leken er eerder te verdwijnen. 

Best met het plan nog eens langs de buurt gaan. 

Graag ook nog een evaluatie nadien 

Is er nog nieuws over Heizijdse Velden? 

Fris in het Landschap komt langs in de buurt. Bezorgdheden, suggesties vanuit de buurt kunnen overgemaakt 

worden aan hen. Fris in het Landschap wil met de buurt ook langs een project gaan dat ze eerder realiseerden. 

Hoe de pendelbus vanuit Philips-parking naar Tijlstoet bekendmaken? 

Is bericht voor de ruimere regio. Zal ook in het Stadsnieuws komen dat in de ruime regio verschijnt. Maar ook op 

lichtkranten, berichten websites (algemeen, toerisme en UiT). 

Het belangrijkste is dat het op de site van de Tijlstoet staat en best ook nog bij op de regio-affiches plakken. 

Hoe worden mensen langs parcours geïnformeerd? Na 13 uur kan men niet meer in of uit het centrum. 

Bewonersbrief is hiervoor de beste manier, aanvullend via andere kanalen. 

Wordt er niet best afgesproken met Sint-Pietersinstituut? Die hebben die dag ook opendeurdag. 

Komt er een aparte brief voor het Boomgaardplein? Dat wordt al op zaterdag parkeervrij gemaakt.  

Best een positief verhaal van maken. 

Parkeren op de website 

Zolang het plannetje niet werkt, best een pdf-bestand online plaatsen. 

Is 14 dagen op voorhand toelating voor het plaatsen van een stelling door een particulier niet te lang? 

Parkeerkaarten voor een hele week moet ook opgemaakt worden van maandag tot en met zaterdag. 

Jacques vraagt namens de buurt te mogen weten hoe de omleidingen van buslijnen en de impact van de nieuwe 

busregeling zal zijn op zijn buurt? 

Astrid stelt voor om deze bezorgdheid door te geven aan de mobiliteitsambtenaren zodat dit onderzocht kan 

worden. Het zou goed zijn dat er berekend wordt door hoeveel evenementen en activiteiten een omleiding 

noodzakelijk is. 

Ook de bezorgdheid van de senioren rond het kerkhofbezoek wordt binnen het college van burgemeester en 

schepenen nog bekeken. 

Begijnenveldekens: Oude Vaart vroeg om ook betrokken te worden 

Buurt wil betrokken blijven. Men wil – door ervaringen uit het verleden – ook betrokken worden bij ontwikkelingen in 

http://www.ovam.be/jahia/Jahia/pid/1926
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een aangrenzende buurt. Is op eerste zicht geen probleem. Misschien plannen eens doornemen met de drie 

buurtwerkingen uit de buurt. 

Er komt een park met Finse piste en enkele voorzieningen voor buurt (barbecueplek, speelruimte … ?). Is er ook 

nagedacht over hoe deze faciliteiten bereikbaar zijn vanaf Brug 1? 

Er is al over veel nagedacht. Stad bekijkt dit. Project moet toch nog ruimer voorgesteld worden. Daar krijgen de 

geïnteresseerden zeker meer info. 

Afscheid van Ben 

Ben neemt afscheid van de communicatieraad. Hij gaat op pensioen. 

Jan Govaerts neemt op 10 mei de fakkel over. 

 


